
Zápisnica 
z rokovania Komisie MsZ pre rozvoj mesta 

zo dňa 16.04.2025 
Prítomní členovia: 
Ing. Peter Pecho, Mgr. Iveta Gavačová, Bc. Andrea Kulíšková, RNDr. Marianna Lukáčová, 
Ing. Mgr. Zdena Pilátová, Mgr. Peter Škriečka,  
Ospravedlnení: Mgr. Matej Antálek 
Neospravedlnení: - 
Verejnosť/Poslanci MsZ: Ing. Mgr. Martin Gondár 
Zamestnanci MsÚ:  Ing. Jaroslav Holota, Mgr. Lenka Galbavá, Ing. Jaroslava Antalová 
 
P r o g r a m: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Pripomienkovanie stavu rozpočtu a jeho výhľadov na ďalšie roky 
3. Prechádzanie zdrojov externého financovania a navrhovanie spôsobov jeho využitia 
4. Dohľad a návrhy na aktualizáciu zoznamu priorít mesta 
5. Odporúčania a konzultácie na využívanie prostriedkov kapitálových fondov mesta 
6. Prerokovanie materiálov do mestského zastupiteľstva 
7. Rôzne 
 
K programu: 

1. Otvorenie zasadnutia 
Predseda komisie privítal členov a hostí. Informoval o tom, ako bude fungovať komisia a že 
pred samotnou komisou sa uskutočnila Rada primátora, kde si spoločne vedenie mesta 
a poslanci dohodli, že bude celá komunikácia ohľadom projektov a agendy fungovať 
neformálne. Ak sa na niečom konkrétnom dohodne, pôjde to do jednotlivých komisií podľa 
zamerania. Aby mesto čo najlepšie napredovalo. Ďalej sa dohodlo, že rozpočtové opatrenia 
budú fungovať tak, že ak schválime nejaký projektový zámer v rámci komisie pre rozvoj, tak 
odd. ekonomiky a majetku mesta pripraví k tomu  rozpočtové opatrenia, ktoré pôjdu na 
rokovanie MsZ 
K programu zasadnutia – predseda prehodil jednotlivé body programu tak, aby sa najprv 
prerokovali materiály zamestnancov MsÚ a potom usporiadal body tak, aby dávali lepší zmysel 
a nadväzovali na seba: najprv info o hospodárení mesta a rozpočte, potom majetkové 
záležitosti, potom dohľad a návrhy na aktualizáciu zoznamu priorít mesta, potom odporúčania 
a konzultácie na využívanie prostriedkov kapitálových fondov mesta a nakoniec prechádzanie 
zdrojov externého financovania. 

 
Aktualizovaný program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Aktuálna informácia o hospodárení mesta 
3. Prehľad zrealizovaných rozpočtových opatrení a návrh rozpočtových opatrení 
4. Aktualizácia pohľadávok a záväzkov mesta k 31.12.2024 
5. Záverečný účet mesta Stará Turá k 31.12.2024 stanovisko HK k záverečnému účtu 
6. Hodnotiaca správa k programovémju rozpočtu mesta k 31.12.2024 
7. Návrhy na riešenie majetkových záležitostí 
8. Odporúčania a konzultácie na využívanie prostriedkov kapitálových fondov mesta 
9. Návrh VZN o dotáciách na podporu športu 
10. Návrh VZN o dotáciách 
11. Rôzne 

 
  



 

Vysvetlivky: 

Odporúča Zmena / pozorne čitať Neodporúča 

Prenecháva komisií PPMKU 

 

 

 

 
Stav a zmeny vo financiách mesta 

 
 

 
1. Aktuálna informácia o hospodárení mesta 

 

p. Holota predstavil najdôležitejšie dáta o hospodárení mesta 

Diskusia: 

 p. Škriečka – Doplniť do tabuľky,  kde je rozdelený environmentálny a rezervný fond, ich 
schválené čerpania. Aby sme vedeli, či sme už odsúhlasili nejaké čerpanie a čo máme ešte 
k dispozícii na uvoľnenie.  

Stanovisko: 
Odporúča MsZ v Starej Turej zobrať na vedomie. 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

 

  



 

 
2. Prehľad zrealizovaných rozpočtových opatrení a návrh rozpočtových 

opatrení č. 20250005 až č. 20250008 a č. 20250011 a 20250012 
 

p. Holota predstavil rozpočtové opatrenia 

Diskusia: 

p. Škriečka – nie je úplne v poriadku, že do rozpočtového opatrenia uvedieme, že to berieme 
z prebytku rozpočtu. Dlhodobo by takéto používanie prebytku rozpočtu v rozpočtových 
opatreniach mohlo urobiť problém v rozpočte. Do budúcna ak niekde bude extra výdavok, 
musíme napísať, kde z akých príjmov. 

Stanovisko: 
Odporúča MsZ v Starej Turej zobrať na vedomie. 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

  



 
3. Rozpočtové opatrenie č. 20250009 (poistenie strojov v Zbernom dvore) 

 

p. Holota predstavil rozpočtové opatrenie 

Diskusia: 

Stanovisko: 
Odporúča MsZ v Starej Turej schváliť. 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

  



 
4. Rozpočtové opatrenie č. 20250010 (správne vykazovania nákladov) 

 

p. Holota predstavil rozpočtové opatrenie 

Diskusia: 

Stanovisko: 
Odporúča MsZ v Starej Turej schváliť. 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

 

 
  



 
5. Rozpočtové opatrenie č. 20250013 (chodník pri ZPS) 

 

p. Holota predstavil rozpočtové opatrenie 

Diskusia: 

p. Pecho - sa opýtal, či cena bude nižšia ako cena víťaza, keby sme mu nepomáhali?  
p. Antalová - povedala, že zadanie bolo pre všetky firmy rovnaké, ale s Collasom sa vieme 
dohodnúť na znížení ceny na základe prác TSST.  
p. Gavačová a p. Kulíšková - povedali, že aby potom TSST kapacitne stíhali robiť ostatné 
veci v meste. Plus takto sa ťažko budú realizovať nejaké reklamácie na dielo.  
p. Škriečka -  povedal, že by sme finančné prostriedky mali presunúť kapitálovým transferom 
na TSST a oni nech si to dohodnú s dodávateľom a neriešiť to z rozpočtu mesta.  
p. Pecho - povedal, že by bolo dobré, aby sme vedeli dva varianty – asfalt a zámková dlažba. 
A aby pán Moravčík povedal, aká je finančná alebo iná výhoda toho, že sa do prác zapoja 
TSST. V budúcnosti by bolo dobré, aby sme pri takýchto projektoch vždy vedeli, koľko sa 
ušetrí ak na projekte budú spolupracovať TSST. 

 

Stanovisko: 
Odporúča MsZ v Starej Turej rozpočtové opatrenie č. 20250013 (chodník pri ZPS) 
riešiť zvýšením kapitálového transferu Technickým službám Stará Turá vo výške 
20 000 € a čerpať na to rezervný fond vo výške 20 000 €.  
 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

  



 
6. Rozpočtové opatrenie č. 20250014 (vlastné príjmy škôl, zapojenie do PR 

2025) 
 

p. Holota predstavil rozpočtové opatrenie  

Diskusia: 

Stanovisko: 
Odporúča MsZ v Starej Turej schváliť.  
 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

 
  



 
7. Rozpočtové opatrenie č. 20250015 (škrabky na zemiaky do školskej jedálne) 

 

p. Holota predstavil rozpočtové opatrenie  

Diskusia: 

Stanovisko: 
Prenecháva komisií PPMKU 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

 
  



 

 
8. II. zmena rozpočtu 

 

p. Holota uzavrel rozpočtové opatrenia a predstavil sumár zmien rozpočtu  

Diskusia: 

p. Škriečka - mestský úrad v II. zmene rozpočtu neuviedol príjmy z exekúcií. Ak by sme ich 
tam mali uvedené, nemuseli by sme siahať ani na rezervný fond v rámci rozpočtových 
opatrení.  
p. Holota - by to chcel nechať až na pol rok, lebo ešte nevieme aký bude výber daní – chodia 
žiadosti o úľavy na daniach a smetiach.  
p. Pecho – teoreticky nemusíme to hneď zapracovať do rozpočtu, ale priznajme to priebežne 
aspoň bokom. Aby sme o tom vedeli.  
p. Holota povedal, že tak ako má uvedené v informácií o aktuálnom hospodárení mesta 
treasury obchody, môže vytvoriť tabuľku aj na exekučné príjmy.  
p Holota - nechce zvyšovať hospodársky výsledok, lebo nevieme ako nám budú chodiť 
platby za dane a máme aj neplatičov. Pohľadávky – najväčšia pohľadávka je voči PD Stará 
Turá – dostali splátkový kalendár.  
p. Škriečka - chce vedieť, že bude problém už teraz. Lepšie ako keď sa to dozvieme na 
konci roka.  
 
Dohodli sa, že pri III. zmene už budú príjmy z exekúcii zapracované.  

 

Stanovisko: 
odporúča MsÚ od III. zmeny priebežne zapracovať do rozpočtu nerozpočtované príjmy 
z exekúcie. 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

 
 

  



 
9. Aktualizácia pohľadávok a záväzkov mesta k 31.12.2024 

 
 

p. Holota predstavil príslušné materiály  

Diskusia: 

Stanovisko: 
Odporúča MsZ v Starej Turej zobrať na vedomie.  
 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

 
  



 
10. Záverečný účet mesta Stará Turá k 31.12.2024 

 

p. Holota predstavil príslušné materiály  

Diskusia: 

p. Holota informoval, že suma 57 569,01€ od TS – poplatok za KOaDSO (odpady) 
 sa vylúčia z výsledku hospodárenia. Ide o rozdiel medzi príjmami a výdavkami na 
komunálne odpady. Na školení to odporučili takto zrealizovať. Bolo by to vo forme ako je 
charitatívny účet.  
p. Antalová  Takoutou formou by sme chceli urobiť špeciálny fond na ZPS. Minulý rok sme 
získali peniaze na opatrovateľskú službu v sume 104 tis.€, ktoré sme už vyplatili na mzdách 
opatrovateľkám. Teraz by sa nám tieto peniaze hodili na vybavenie zariadenia ZPS. Na ZPS 
budeme isto potrebovať viac financií ako boli narozpočtované a budeme to musieť pokryť 
z rezervného fondu.  Chceli by sme, aby peniaze zo sociálnych služieb, ktoré sme získali, 
dali späť do sociálnych služieb.  
p. Pecho - ak bude treba ďalšie financie na ZPS, tak ich uvoľníme. Netreba to riešiť takto 
ohýbaním rozpočtu.  
p.  Antalová - s týmito peniazmi sa v rozpočte nepočítalo, rátali sme, že mzdy pokryjeme 
z vlastných zdrojov, toto sme získali navyše z cudzích zdrojov oproti rozpočtovaniu. Preto 
by som bola rada ak pôjdu naspäť do sociálnej oblasti. 
p. Škriečka - uviedol, že nie je dobré robiť nejaké špeciálne jednorazové kasičky. V prijatom 
rozpočte je narozpočtovaných 100 tis.€ pre rozbehovú činnosť ZPS a 150 tis.€ na 
vybavenie. Čiže máte viac ako 104tis.,ktoré sú z minulého roka, dostali ste 250tis.€. Projekt 
je dôležitý pre seniorov, chceme ho všetci podporiť. Na ZPS bude určite musieť ísť viac 
peňazí, ale to budeme potom riešiť, keď budeme vedieť koľko to bude.  
p. Škriečka - Čo sa týka TS, stále míňame viac peňazí na odpad ako vyberieme. Ako sa 
k tomuto číslu dospelo, tomu nerozumiem. Výpočet nesedí, takto nemôžu TS rátať výdavky. 
Nie sú tam zarátané odpisy strojov a zariadení, cena nového vozidla, ani výdavky na 
administratívu na MsÚ. nesedí suma, ktorú sme vybrali na odpadoch za r. 2024.  
p. Pecho navrhol, aby sme túto sumu dali na nulu. Do plusu sme nič nezískali, lebo tam 
určite nie sú zarátané všetky výdavky.  
p. Škriečka povedal, že radšej zakúpme pre TSST ďalšie vozidlo z environmentálneho 
fondu, ale takto im peniaze nedávajme. Podporujem ich, ale nie takto.  
p. Pecho navrhol komisii, aby sa do rezervného fondu poslala zákonná, nevyhnutná časť 
výsledku hospodárenia – čiže 10% a do fondu rozvoja mesta poslať ten zvyšok. Členovia 
komisie aj s týmto súhlasili.  

 

Stanovisko: 
Odporúča MsZ v Starej Turej Záverečný účet mesta Stará Turá k 31.12.2024 schváliť 
a rozdeliť výsledok hospodárenia takto: Nevytvárať špeciálne „kasičky“, prirátať ich 
k výsledku hospodárenia. A do rezervného fondu odviesť 10% výsledku hospodárenia 
a do fondu rozvoja mesta odviesť zvyšok. 
 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 



 
 

 
11. Hodnotiaca správa 

 

p. Holota predstavil hodnotiacu správu  

Diskusia: 

p. Gondár - upozornil, že v roku v školstve pri ZUŠ bolo v roku 2023 uvedených v jednej 
tabuľke 313 žiakov a v minuloročnej správe v tej istej kolónke 365 žiakov. Pán Holota 
povedal, že to prezistí u pána Krinického a keď tak to do zasadnutia MsZ opravia 

Stanovisko: 
Prenecháva komisií PPMKU 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

 
 
  



 

 
Návrhy na riešenie majetkových záležitostí 

 
 
 

 
1. žiadosť pána Petra Belenčiaka o odkúpenie pozemku parcela reg. „C“ parc. č. 

1093 a parc. č. 1094 
 

p. Galbavá materiál predstavila a uviedla širšie súvislosti 

Diskusia: 

p. Pecho - táto žiadosť sa už opakuje, v nedávnej minulosti mesto kontaktoval ďalší 
záujemca o tento pozemok. Znovu oslovením môžeme teoreticky získať strategický 
pozemok v inej časti mesta, dôležitej pre atraktívny a bezpečný prechod na Dubník.   
p. Adamkovič - ak máme záujemcov a v súčasnosti nemáme plán tam niečo budovať, mali 
by sme na pozemok vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž.  
p. Škriečka - teraz tie peniaze nepotrebujeme. Zatiaľ si ten pozemok nechajme. 
p. Gavačová - vždy by to malo ísť ako iniciatíva mesta – pripravujeme sa o atraktívnosť. 
p. Gondár - treba poriadne zhodnotiť, či budú pozemky pre žiadateľov atraktívne aj 
v budúcnosti, či budú schopní pozemky kúpiť aj neskôr ak by sme ich chceli predať. 
p.  Adamkovič - zatiaľ môžeme žiadateľovi ponúknuť pozemok na prenájom.  

 

Stanovisko: 
Neodporúča  MsZ v Starej Turej odpredaj teraz schváliť. Komisia odporúča rokovať so 
záujemcami (terajším aj minulým). A ponúknuť aj možnosti prenájmu. 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

 
 
  



 

 
2. žiadosť pani Marcely Schweitzerovej o odkúpenie časti z pozemku parcela 

reg. „C“ parc. č. 1761/20 
 

p. Galbavá materiál predstavila a uviedla širšie súvislosti 

Diskusia: 

p. Adamkovič odporučil ponúknuť žiadateľovi pozemok na prenájom. 

 

Stanovisko: 
Neodporúča  MsZ v Starej Turej odpredaj schváliť. Pozemok má pre mesto strategický 
význam pre budúce riešenie dopravnej infraštruktúry v prípade rozšírenia IBV. Komisia 
odporúča ponúknuť možnosť prenájmu. 
 
Za: 6 (Pecho, Gavačová, Kulíšková, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 1 (Antálek) 
 

 



Pani Kulíšková odišla zo zasadnutia.  

 
3. Návrh na vklad majetku mesta do kapitálového fondu spoločnosti Technotur 

 

p. Galbavá materiál predstavila a uviedla širšie súvislosti 

Diskusia: 

 

Stanovisko: 
Odporúča  MsZ v Starej Turej vklad schváliť.  
 
Za: 5 (Pecho, Gavačová, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 2 (Antálek, Kulíšková) 
 

 
  



 

 
4. Ponuka na majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov na ulici Gen. M. R: 

Štefánika pod budovami bývalej škôlky za 120€/m2. 
 

p. Galbavá materiál predstavila a uviedla širšie súvislosti 

Diskusia: 

p. Gondár: Navrhovaná cena od žiadateľov je veľmi vysoká. Treba si s nimi sadnúť 
a povedať, čo je mesto ochotné za pozemky ponúknuť. 
p. Adamkovič: Pán primátor mal so žiadateľmi stretnutie, dohoda bola 90€/m2 a prišla 
žiadosť so sumou 120€. 
p. Pecho: Keďže plánujeme spustiť výstavbu bytov v iných lokalitách, treba žiadateľov 
upozorniť, že dané miesto môže rýchlo stratiť na hodnote. Stačí, ak sa ukáže, že viac 
bytov na dlhšiu dobu netreba. 
p. Galbavá: Mesto má na dané pozemky vypracovaný znalecký posudok so stanovenou 
cenou 25€/m2. 
p. Gavačová: Navrhujem, aby mesto oznámilo žiadateľom stanovisko, že im ponúkame 
odpredaj za cenu 25€/m2, teda za cenu znaleckého posudku.  
p. Gondár: Navrhujem, aby sme teda rovno odporučili odpredaj pozemkov schváliť na 
MsZ, ale za cenu znaleckého posudku 25€/m2. 

 

 

Stanovisko: 
Odporúča  MsZ v Starej Turej nákup týchto pozemkov schváliť za cenu stanovenú 
znaleckým posudkom – 25€/m2. 
 
 
Za: 5 (Pecho, Gavačová, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 2 (Antálek, Kulíšková) 
 

 
  



 
5. Prenájom na ul. SNP na parkovisku pri Bille za účelom umiestnenia 

samoobslužného boxu BALÍKOVO 
 

p. Galbavá materiál predstavila a uviedla širšie súvislosti 

Diskusia: 

 

Stanovisko: 
Odporúča  MsZ v Starej Turej povoliť umiestnenie boxu. A zároveň odporúča MsÚ rokovať 
so zástupcami spoločnosti o budúcej možnosti podieľania sa na výsadbe stromov 
v miestach tohto parkoviska, ktoré budú určené mestom. 
 
 
Za: 5 (Pecho, Gavačová, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 2 (Antálek, Kulíšková) 
 

 
  



 
Odporúčania a konzultácie na využívanie prostriedkov kapitálových fondov 

 
 
 

 
1. Prvotný zoznam návrhov 

 
 

p. Pecho informoval, že po viacerých neformálnych stretnutiach komisie, máme pripravenú 
tabuľku návrhov. V nej navrhujeme množstvo zámerov, ktoré by sa mohli začať realizovať. 
Tabuľka bola prerokovaná aj na Rade primátora, teraz ju chceme odklepnúť na Komisii pre 
rozvoj a odporučiť ako materiál na zasadnutie MsZ. V budúcnosti to budú konkrétne 
rozpočtové opatrenie, ktoré podľa dohody s vedením mesta budú formálne pripravovať 
príslušné oddelenia mesta. Väčšina návrhov je teraz iba podnetom k naceneniu. Pre účely 
zápisu uvádzame stručný súpis. 
 

Sociálny šatník P. Pilátová informovala, že ide o financie pre úpravu podlahy 
(linoleum) v sociálnom šatníku.  

Uvoľniť zdroje 
(odhad 1500€) 

Atraktívny 
priechodzí park pri 
evanjelickom 
kostole 

Všetky dôležité historické pamiatky sú dnes v Starej Turej 
nasvietené, okrem evanjelického kostola. V súčasnosti 
neobohacuje verejný priestor, je tam veľmi negatívny efekt – 
chodia tam bezdomovci. V kostole je dôležitá historická pamiatka 
– organ a vedľa kostola chceme riešiť obytnú zónu Mýtna. 
Skultúrnenie tohto parku nám dáva logiku, prechod cez park bude 
atraktívnejší a bezpečnejší. Bavíme sa o malom zásahu TS – dve 
lampy, ktoré by umožnili nasvietiť kostol, vymenili by sa povrchy, 
opravil a rozširil chodník, za pár korún atraktívny a bezpečný 
priestor. 

nacenit 

Cesta na Trávniky Naplniť sľub pre občanov bývajúcich na Trávnikoch, potrebné 
úpravy cesty. Minulý prísľub bol cca 70tis.€.  

navrhnúť 
riešenie 
a naceniť 

Chodník Andiamo Na našej chodníkovej sieti je to taká bradavica. Je potrebné to 
upraviť, aby to bolo bezpečné, funkčné bez vstupného obrubníka. 
Ostatné chodníky postupne, teraz nám veľkú časť najrozbitejších 
chodníkov urobí LIDL. 
 

naceniť 
a realizovať 

Parkovanie pod CVČ 
a dopravná situácia 

Projekt by sa mal nachádzať na TSST. Návrh: Zarovnať 
a dobudovať parkovisko pri veľkej Lipe (tú zachovať). 
zjednosmerniť a otvoriť cestu k trafostanici. Realizovať státie 
popri nej. 

upraviť 
a naceniť 

Generálna 
rekonštrukcia jednej 
z lávok  
 

Predbežne odporúčame na základe názoru statika lávku pri Bille naceniť 
realizáciu a 
postaviť lávku 

Lávka Stančík ako 
pokračovanie pešej 
zóny a Mierovej 

Preprojektovať lávku na miesto podľa návrhu víťaza zóny 
Mierová. Posunúť na Mierovú taka aby sa nadpajala na pešiu 
zónu a chodník okolo Mierovej. 

preprojektovať 

Psie ihrisko vybrať lokality zo pripraveného zoznamu (sú 4 – poliklinika, pri 
kotolni, park pri Chirane, Štefánikova ul. za ihriskom), naceniť 
projekt (prekážky, oplotenie). 

realizovať 
TSST (odhad 
10000€) 

Kruháč pri 
evanjelickom 
kostole 

Urobiť štúdiu na kruhový objazd pri evanjelickom kostole. Ďalším 
krokom bude dopravná koncepcia mesta, cielená na zásadné 
zväčšenie atraktivity a bezpečnosti centra mesta. 

naceniť 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Štúdie zastavania 
územia pre bývanie 
a následná 
realizácia zrejme 
cez ŠFRB 

Zo zoznamu potencionálnych lokalít sme vybrali 3 územia, ktoré 
sú vo vlastníctve mesta. Podľa mestotvornosti zvážiť prístup - 
architektonická súťaž, priame zadanie architektovi, priame 
zadanie projektantovi. 
Bývanie Mýtna – dbať na citlivosť zásahu voči EV kostolu 
(parková úprava), využiť potenciál prepojenia cesty popri škole 
s hlavnou cestou. Citlivo určiť výšku zástavby. 
Bývanie Lentilky - overiť stav projektu 
Bývanie pri katolíckom kostole – Už existovala štúdia. Citlivo 
určiť výšku zástavby. Zvážiť posilnenie kapacít zádržných 
parkovísk pre centrum. 

dať spraviť 
štúdie  

 

Diskusia: 

p. Pecho - komisia si predstavuje, že takéto zámery, ktoré vzišli z priorít, neformálnych aj 
formálnych diskusií s mestským úradom, poslancami a viacerými v meste angažovanými 
osobnosťami, budú prevzaté mestským úradom a mestský úrad ich postupne začne riešiť. 
Priority máme, peniaze máme, vieme čo treba preprojektovať alebo naceniť. Stačí sa do 
toho pustiť.  
p. Antalová uviedla, že to vyzerá skvelo, ale nie je tam určený časový harmonogram a je 
tam toho uvedeného dosť. Plus v rámci mestského úradu nám chýba stavbár – stavebný 
a technický dozor. Pri väčších projektoch ho budeme potrebovať.  
p. Škriečka uviedol, že sme pripravení a otvorení k debate o vytvorení motivačného systému 
tak, aby zamestnanci mali odmeny za realizáciu projektových zámerov.   
 

Stanovisko: 
Odporúča  MsZ v Starej Turej - ak sa dá definovať formálny spôsob, tak deklarovať 
podporu týmto zámerom a odporúča Mestskému úradu Stará Turá naceniť, prípadne 
realizovať navrhované kroky na týchto zámeroch. 
 
 
Za: 5 (Pecho, Gavačová, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 2 (Antálek, Kulíšková) 
 

 
  



 
2. Návrhy pod čiarou 

 
 

p. Pecho doplnil mix zámerov a návrhov, ktoré sú zatiaľ „pod čiarou“, alebo mimo 
kompetencií mestského zastupiteľstva. Pripadne indikujú charakter krokov, pri ktorých by 
mohlo mestské zastupiteľstvo formálne prejaviť podporu vedeniu mesta. 
 
 

Obchodné 
prevádzky pri LIDL 

Citlivo a kvalitne, napr. v duchu súťažného návrhu obchodných prevádzok na zóne 
Mierová, (vid. obrázok) zakomponovať do územia obchodné prevádzky. Hlavné body 
zadania musia obsahovať: zlepšenie kvality života pre občanov blízkeho 
paneláku. Upratanie a vybudovanie dostatočnej kapacity pre parkovanie. 
Vytvorenie esteticky atraktívnej zóny, ktorá zvýši hodnotu priľahlého bývania. 
Začať plánovať súťaž na obchodné prevádzky. 
 

 
 

Poplatky za 
rozkopávky 

Dôsledne vyberať poplatky za rozkopávky, spraviť zoznam rozkopávok v meste. 
 

Pokuty mestská 
polícia 

Dôslednejšie vyberanie pokút. Definovať jasný set pravidiel, aby mali mestskí policajti 
jasný návod, prečo niekde vyberajú a niekde nie, aby mali argumenty v teréne aj pri 
objektívnej zodpovednosti. 
 

Koncepcia dopravy Spraviť zadanie z materiálov, ktoré už máme a zohnať potrebných odborníkov na 
pripomienkovanie, zistiť informácie o intenzite dopravy (kruháče pri evanjelickom 
kostole, ZUŠ, Domov Bielych hláv, ZPS) Cieľom je zásadné zväčšenie atraktivity 
a bezpečnosti centra mesta. 
 

DK Javorina – 
výťah 

Bola podaná žiadosť na projektovú dokumentáciu, ak to neprejde, pôjde to 
z vlastných financií. Výťah je veľmi dôležitý pre plné využitie DK. 
 

Začať zvažovať 
odmeňovanie za 
úspech 

Zvážiť odmeňovanie zamestnancov za prácu na projektoch navyše, hľadať 
alternatívy ako takto motivovať pracovníkov.  
 

 

Diskusia: 

 

Stanovisko: 
Odporúča  MsZ v Starej Turej - ak sa dá definovať formálny spôsob, tak deklarovať 
podporu týmto zámerom a odporúča Mestskému úradu Stará Turá realizovať kroky 
smerom k realizácií tých návrhov, ktoré si osvojí. 
 
Za: 5 (Pecho, Gavačová, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 2 (Antálek, Kulíšková) 
 

Pani Gavačová odišla zo zasadnutia komisie.  
 



 

 
Prerokovanie materiálov do mestského zastupiteľstva 

 
 
 

 
1. Návrh VZN o podmienkach poskytovania dotácií na podporu športu v meste 

Stará Turá    
 

p. Skurská materiál predstavila a uviedla širšie súvislosti, posledné zmeny, ich dôvody 
a konkrétne zapracované zjednodušenia administratívnej záťaže. 

 

Stanovisko: 
Odporúča  MsZ v Starej Turej VZN schváliť.  
 
Za: 4 (Pecho, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 3 (Antálek, Kulíšková, Gavačová) 
 

 
 

 

 
2. Návrh VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Stará Turá 

 
 

p. Skurská materiál predstavila a uviedla širšie súvislosti, posledné zmeny, ich dôvody 
a konkrétne zapracované zjednodušenia administratívnej záťaže ako napr. vypustenie 
prílohy - test štátnej pomoci. 

 

Stanovisko: 
Odporúča  MsZ v Starej Turej VZN schváliť.  
 
Za: 4 (Pecho, Lukáčová, Pilátová, Škriečka) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Neprítomní: 3 (Antálek, Kulíšková, Gavačová) 
 

  



 
Rôzne 

 
 
 

 
1. Voľná rozprava 

 

 

Diskusia: 

p. Pecho  navrhol, že dohľad a návrhy na aktualizáciu zoznamu priorít mesta, keďže sme 
ich na neformálnych stretnutiach viackrát prešli, pre pokročilú hodinu preskočíme. 
 
p. Pecho  navrhol, že prechádzanie zdrojov externého financovania a navrhovanie spôsobov 
jeho využitia si tiež prejdeme pre nedostatok času a rozsah aktuálnych výziev (86) 
nabudúce. Poďakoval p. Lukáčovej za informovanie projektového oddelenia o výzve na 
rozvoj DK. 
 
p. Kulíšková požiadala pridať do zoznamu priorít rozbité schodisko pred Domom 
služieb. 
p. Pecho uvedené pridal do zoznamu priorít. 
 
p. Antalová informovala, že sa blíži ukončenie projektu Zariadenia pre seniorov.  
Teraz sme skompletizovali všetko do verejného obstarávania. Zatiaľ preto nevieme, koľko 
nás celé vybavenie bude stáť. Od 15.5.2025 budeme už vyzývať, aby si ľudia podávali 
žiadosti. Rozpočet je nastavený na súčasnú legislatívu, legislatíva by sa však mala od 
1.1.2026 meniť. Do konca augusta musíme požiadať MPSVaR SR o dotáciu na ZPS. Do 
júnového MsZ budeme pripravovať návrh VZN, cenník, organizačnú štruktúru a vyrovnaný 
rozpočet. Dôležité bude určiť cenu - cena pre klienta vs. dofinancovanie samosprávou. Pri 
nových zariadeniach ideme na 4. stupeň. Čo sa týka personálu, našou víziou je prijať 
riaditeľa v mesiacoch september/október, musia sa pripraviť zmluvy na klientov, ostatný 
obslužný personál by sme mali prijať v mesiaci november/december. ZOSku chceme 
zrušiť, klientov presťahovať, preposúdiť, 5 opatrovateliek prejde do ZPS. Išla žiadosť 
o grant na existujúcu ZOSku, kde máme kapacitu 13 ľudí – lôžka, vozík atď. Ďalšia žiadosť 
išla cez cirkev na východe, včera prebehla kolaudácia, kde vznikli nejaké nedostatky, ktoré 
sa musia čo najskôr odstrániť. 

 

 

Stanovisko: 
Prítomní zobrali na vedomie 
 

 
  



 
 
Predseda komisie o 20.00h zasadnutie komisie ukončil. Poďakoval členom za ich účasť na 
rokovaní.  
 
 
 
Zapísala: Mgr. Lívia Skurská, tajomník komisie .................................. 
 
 
Schválil: Ing. Peter Pecho, predseda komisie ...................................... 
 
 
V Starej Turej, dňa 16.4.2025 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


